
                                                   Protokół nr 2/2006
Z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i BudŜetu i Komisji Oświaty i Zdrowia
odbytego w dniu  18.12.2006 r.
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonych list obecności.
Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono, program posiedzenia został
przyjęty jednogłośnie.

Ad. 1
P. Sekretarz- przedstawiając projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków oraz innych składników
wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym
jest Gmina Ciepłowody ,odniosła się do zmian róŜniących ten projekt uchwały z poprzednią

uchwałą w tej sprawie. Przedstawiła opinię Dyrektora szkoły do powyŜszej uchwały.
Poza wykreśleniem w & 4 pkt 5  dotyczącego dodatku dla wychowawcy oddziału
przedszkolnego co jest niezgodne z przepisami, nie naniesiono więcej zmian.
Przedstawiciel związków zawodowych- poinformował, ze Ŝaden organ nadzoru nie
zakwestionował tego dodatku, za zasadne uznano wprowadzenie tego dodatku.
Nadgorliwością jeŜeli chodzi o interpretację przepisów w tym zakresie wykazał się tylko nasz
Wojewoda. Gminy wracają do tego, chcą to wprowadzać.
P. Kozyra- jeŜeli jest to niezgodne z przepisami naleŜy się tego trzymać, ubolewa, ze to
wprowadzono do uchwały wcześniej i ktoś to przeoczył.
P. Wójt- kwestie te o których mówi Przedstawiciel związków dotyczy tych co decydują o
budŜecie. Jest to kwestia zasady- odczytał zapis rozstrzygający w tej kwestii. Wojewoda
sprawuje nadzór prawny nad uchwałami.
Radny Stelmach-  naświetlił sprawę pracy nauczyciela Przedszkola , odbytej tam wizytacji,
która wypadła bardzo dobrze.
Wnioskuje o to aby sprawami oświatowymi zajmowała się strikto Komisja Oświaty i
Zdrowia.
Przedstawiciele związków- równieŜ optują za przyznaniem tego dodatku nauczycielom
Przedszkola, który to dodatek funkcjonował do tej pory i nikt go nie kwestionował.
Radna Gierlasińska- pod zastanowienie poddała fakt przyznania tego dodatku w innej formie
w takiej samej wysokości tak aby funkcjonowała to w ramach prawa. Zabierając ten dodatek
zrobimy więcej złego niŜ dobrego.
P. Wójt- wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały polegająca na wprowadzeniu
dodatków dla wychowawcy oddziału Przedszkolnego w & 4 pkt 5 
Autopoprawka nie została zaopiniowana pozytywnie przy 4 głosach za, 4 głosach przeciw, 3
głosach wstrzymujących.
Protokół uzgodnień ze związkami zawodowymi do powyŜszej uchwały stanowi załącznik do
protokołu.
Ad. 2
Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy
Ciepłowody.
wygnagr. zasadn.w kwocie 3.672 zł.
dodatek funkcyjny w kwocie 1.145 zł.
dodatek za wieloletnią pracę w kwocie 734,40 zł.
dodatek specjalny              1.059,74 zł.

Razem:                 6.611,14 netto- 4.160 zł.
Wszelkie wyjazdy samochodu słuŜbowego są wpisywane  do kart drogowych prowadzonych
w Urzędzie.



Uwag nie wniesiono.
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wojta Gminy Ciepłowody został
zaopiniowany pozytywnie – jednogłośnie.
Ad. 3
Przew. Rady- przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy
Samodzielnym  Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej – Gminnym Ośrodku Zdrowia w
Ciepłowodach.
Zaproponował aby w skład Rady Społecznej powołać 4 osoby z Rady Gminy.
Propozycja przeszła przy 10 głosach za, 1 głosie wstrzymującym.
Na członków Rady Społecznej zgłosił następujące osoby:
Gluza Władysław- wyraził zgodę
Gierlasińska Lucyna- Przewodnicząca Komisji Oświaty i Zdrowia, która wyraziła zgodę.
Jadwiga Motylewicz- wyraziła zgodę.
Beata Witek- wyraziła zgodę.
Zaproponowany skład Rady Społecznej zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.
Ad. 4 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2006 r. przedstawiła P. Skarbnik.
Wyjaśnień w sprawie pytań udzieliła P. Skarbnik.
Uwag nie wniesiono.
Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2006 r.zaopiniowano pozytywnie-
jednogłośnie.
Ad. 5
Projekt uchwały w sprawie stosowania zwolnień w podatku od nieruchomości przedstawiła P.
Skarbnik.
Uwag nie zgłoszono.
Projekt uchwały w sprawie stosowania zwolnień w podatku od nieruchomości zaopiniowano
pozytywnie jednogłośnie.
Ad. 6
Projekt uchwały w sprawie  szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze przedstawiła P. Barbara Gerlach.
Poinformowała, Ŝe te usługi opiekuńcze nie były do tej pory realizowane a jest duŜe
zainteresowanie tą formą pomocy. Pracownicy zrobili rozeznanie w terenie.
Pomoc taka byłaby świadczona na zasadzie pomocy sąsiedzkiej i wypłata odbywała by się na
podstawie umowy zlecenia w ramach środków w budŜecie, gdzie trzeba zrobić przesunięcia.
Uwag nie zgłoszono.
Projekt uchwały w sprawie szczegółach zasad przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.
Ad. 7 Sprawy róŜne.
P. Szuwarowska- poinformowała, Ŝe działa przy parafii Caritas. Poprosiła o datki, gdyŜ są
duŜe potrzeby na zakup leków, pampersów. Wnioskowano o 20 miejsc dla dzieci nad
morzem, którym trzeba dopłacić. Poinformował o pomocy z komisji a.a.
Podziękowała Radzie Sołeckiej za środki na paczki. Zaznaczyła, Ŝe potrzeby są duŜe.
Podkreśliła, Ŝe trochę ją dziwi fakt zgłaszania do pełnienia róŜnych funkcji osób zgłaszanych
przez Przew. rady., dobrze byłoby Ŝeby radni teŜ zgłaszali.
P. Wójt- zapytał czy zmieni się skład Komisji a.a
P. Szuwarowska- planowana jest taka zmiana ze względu na nieobecność dłuŜszą 2 osób (P.
Wojakowskiej i P. Soleckiej)
Przew. Rady- wyjaśnił, Ŝe faktycznie proponuje róŜne osoby ale ze świadomością, Ŝe  Rada
ma prawo decydować.
P. Wójt- poinformował, Ŝe odebrano juŜ samochód dla Policji do którego dołoŜono z budŜetu.



Poinformował, Ŝe finalizuje się kwestia ujęcia wody w Dobrzeniach, umowa była zawarta do
końca stycznia, zrobione to będzie do końca grudnia.
Poinformował o odbiorze ośrodka zdrowia, czekają na decyzję Nadzoru Budowlanego, która
pozwoli uŜytkować ten obiekt.
Radna Motylewicz- zapytała w kwestii dowozu dzieci na halę czy dyskoteki oraz odpłatności
dla dzieci szkolnych za halę.
P. Dyrektor- poinformowała, Ŝe co tydzień w piątki hala udostępniana jest bezpłatnie dla
dzieci. Dojazd na halę w ramach środków własnych, bo w budŜecie nie ma zaplanowanych na
to środków.
Radna Gierlasińska- poprosiła o przygotowanie informacji na temat placu zabaw przy szkole,
opisu takiego miejsca. WiąŜe się to z pomysłem na pozyskanie środków na ten cel.
P. Dyrektor- poinformowała, Ŝe Rada Rodziców  będzie organizować  piknik rodzinny a
środki pozyskane w ten sposób przeznaczone będą na zakup urządzeń na plac zabaw.
Radna Gierlasińska- poprosiła  wszystkie jednostki  z zakresu spraw objętych działalnością
Komisji Oświaty i Zdrowia o spisanie postulatów, pilnych spraw, bolączek, którymi Komisja
mogłaby się zająć i uwzględnić w planie pracy.
Zapytała czy na terenie gminy prowadzony jest recykling leków.
P. Doktor Dolińska- wyjaśniła, Ŝe jeŜeli chodzi o leki dobre to moŜna bezpłatnie przynosić do
ośrodka, jeŜeli chodzi o leki przeterminowane to nie ma tej sprawy rozwiązanej.
Radny Turyński- zapytał w kwestii budynku po betoniarni
P. Wójt- wyjaśnił, Ŝe trwa procedura administracyjna.
P. Skarbnik- wyjaśniła, Ŝe właściciel odwołuje się od wszystkich decyzji, gra na czasie.
Przew. Rady- na zakończenie posiedzenia złoŜył wszystkim Ŝyczenia świąteczne.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął wspólne
posiedzenie Komisji Rady.

Protokołowała                                                              Przewodniczył
Jadwiga Bartusiak                                                  Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                      Władysław Gluza
 


